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Med anledning av den senaste tidens uppmärksammade problem kring 
tomtindelningslaner och de problem dessa innebär. För de som idag söker 
bygglov i Fjugesta och kanske även på andra områden i Lekebergs kommun. 
 
Därför föreslår jag att kommunstyrelsen uppdrar till kommundirektören att 
påbörja ett arbete med att se över nu gällande tomtindelingsplaner. Och 
återkommer med förslag senast till kommunstyrelsen sammanträde 12 oktober 
2021 på hur dessa kan förändras eller avslutas. 
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